
Żeby się sędziom chciało chcieć  - co prof. Rzepliński mówił o sądownictwie w 2004 r. Całkowicie się z nim zgadzamy. Czemu zmienił zdanie ?
niedziela, 23 lipca 2017 20:00

Prosimy wszystkich o rozpowszechnianiu tego artykułu.   Trzeba demaskować krętactwa
naszych profesorów prawników.
 
 
 
Koniecznie przeczytajcie jak nam robią &nbsp;wodę z m&oacute;zgu.
- cały 
 
 
wywiad
- kliknij w tekst lub zdjęcie.
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